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        Aan de leden van de Gemeenteraad 
 
 
             Datum:  24-6-2024 
    Onderwerp:  Beantwoording schriftelijke vragen CDA 
Ons kenmerk:   
 

Geachte heer, mevrouw, 
 
Op 27 mei 2024 heeft de fractie van het CDA schriftelijke vragen gesteld 
over winkelcentrum de Wielewaal. 
De vragen luidden als volgt (cursief) en de antwoorden zijn toegevoegd: 
 
1. Is het college ervan op de hoogte dat er in winkelcentrum De Wielewaal 

al langere tijd sprake is van overlast van fietsers en bromfietsers die 
door het winkelcentrum rijden? En dat hierdoor niet alleen onprettige 
maar ook onveilige situaties ontstaan. 
Zo ja, welke maatregelen zijn er al ondernomen om deze overlast te 
beperken? 

 
Het college is hiervan op de hoogte en erkent het probleem. Dit is zowel 
besproken in het Smederijenteamoverleg als met de wijkbeheerder. Het 
terrein is echter geen eigendom van de gemeente. Het behoort toe aan 
Beethovenbeheer, waardoor we geen zeggenschap over de inrichting van 
het terrein hebben. Op verzoek van ondernemers hebben 
verkeerskundigen in 2014 naar een technische oplossing gekeken en is er 
een officieel voetgangersgebied ingesteld middels een verkeersbesluit en 
aangegeven met de nodige borden.   
Nu de Aldi gaat uitbreiden en er een gebiedsontwikkeling voor het hele 
terrein wordt voorbereid, worden er ruimtelijke aanpassingen gedaan, 
waardoor het moeilijker gemaakt wordt om op de stoep te fietsen. 
Daarnaast neemt handhaving dit mee in de surveillance, gaat zij in gesprek 
met de jongeren, waarschuwt hen of geeft een bekeuring. En is het 
Smederijenteam in overleg met het RSG Wolfsbos om een project vanuit 
de school te starten zodat er bewustwording en eigenaarschap ontstaat.  
 
2. Bent u bereid handhaving op regelmatige basis hier te gaan inzetten op 

relevante momenten (dus niet tijdens schoolvakanties)?   
Zo ja, wat kan handhaving dan doen? 
Zo nee, waarom niet? 

 
Het team handhaving neemt dit mee in de surveillance. Vanzelfsprekend is 
handhaving er op momenten dat het nodig is, voornamelijk tussen de 
middag als scholieren naar de Aldi gaan. We kunnen fietsers op het trottoir 
waarschuwen en bekeuren.  

   
3. Fietsen op het zuidelijke deel van de Hoofdstraat, waar de 

reconstructiewerkzaamheden in volle gang zijn, levert momenteel direct 
een boete op. Bent u bereid dit beleid ook te gaan toepassen in 
winkelcentrum De Wielewaal? Zo nee, waarom niet? 

 
Het team Handhaving is er ook op dit moment al regelmatig aanwezig. Ze 
maken tijdens de surveillance de afweging om, gelet op de situatie, te 
waarschuwen of te bekeuren. Bij een waarschuwing komt dat ook in ons 
systeem en krijgt degene bij de volgende keer een bekeuring. Naast 
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fietsende jongeren zijn er ook veel volwassenen die daar op de fiets over 
de stoep fietsen. De situatie is qua inrichting niet heel duidelijk. We krijgen 
als reactie van volwassenen dat ze er zich niet van bewust waren dat daar 
niet gefietst mocht worden. Vandaar dat we niet in alle situaties direct 
bekeuren.  
 

 
4. Bent u bereid om samen met de ondernemers van winkelcentrum De 

Wielewaal in gesprek te gaan om tot een gedragen oplossing te komen? 
Zo ja, wanneer kunnen de ondernemers hiervoor een uitnodiging van u 
verwachten? 
Zo nee, waarom niet? 

 
We zijn in gesprek met de ondernemers via het Smederijen team om 
samen de overlast te beperken en een veilige situatie te creëren. We zullen 
dit gesprek voortzetten en de melder van de overlast daar nadrukkelijk in 
betrekken.  

 
5. Welke maatregelen bent u al van plan te nemen om de veiligheid in 

winkelcentrum De Wielewaal te verbeteren? En op welke termijn gaat u 
deze maatregelen nemen? 

 
We verwachten dat de veiligheid in Winkelcentrum Wielewaal door de 
gebiedsontwikkeling zal verbeteren. We kijken samen met de winkeliers 
naar de inrichting om er voor winkelend publiek een zo aantrekkelijk en 
veilig mogelijk winkelcentrum van te maken.  
 
Wij gaan ervan uit dat wij u hiermee voldoende hebben geïnformeerd. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
 
 
 
 
Jelmer Mulder        Martijn Breukelman 
Gemeentesecretaris       burgemeester  
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